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Studierådsmötesprotokoll 2013–03–06

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Medrepr. UN1
Alexander Pieta Theofanous Kurskommissarie
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet
Peter Seimar
Christian Lindgren Studierådets Webbansvarig
Vahagn Baghomian
Mats Rydberg Funktionär inom Studierådet
Sassja Lilliestam

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt

att adjungera Sassja Lilliestam.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att lägga till punkt 8.1, Rapport från utbildningsberedningen.

att godkänna dagordningen med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2013-02-21 med redaktionella än-
dringar.

§6 Meddelanden Daniel Lundell meddelade att Speak-Up Day ska hållas imorgon
(2013-03-07) i E-husets foajé.

Peter Seimar meddelade att CS höll styrelsemöte i fredags. Ekonomin
diskuterades. Pengar ska sparas genom att satsa på långa utbild-
ningar (3-5år). Intagningen har strypts till programmet Tekniskt
basår. Eventuellt kommer en del kurser också att strypas. Fram-
förallt kurser med få deltagare ligger i farozonen. Dock tas inga
kurser bort som det ser ut nu. Nästa möte ska hållas i maj.

Jens Elofsson meddelade att Utbildningsnämnd A höll möte i
måndags där de bland annat gick igenom programrapporter, med
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frågeställningen hur bra programmen uppfyller LTH:s mål. Datateknikut-
bildningen i Lund står bra jämfört med många andra högskolor.
Rapporten är en offentlig handling vilket innebär att den som
vill får ta del av den.

Peter Seimar meddelade att CEQ-möten har genomförts i kursen
Datorarkitektur.

Daniel Lundell meddelade att ingen kallelse mottagits inför CEQ-
mötet i kursen Datorkommunikation.

Mats meddelade att CEQ-möte hållits för kursen Kryptoteknik,
samt för kursen Konfigurationshantering.

§7 Valärenden och
nomineringar

Inga nomineringar.

§8 Kursupplägg Niklas Welander har pratat med Roger om kursupplägg, och skick-
ade ett mail till Studierådet inför mötet för att diskutera frågan.
Eftersom många kurser som studenter vill läsa går på vårtermi-
nen kan det vara svårt att läsa det man vill om man läser i full
studietakt i fem år, med det upplägg som finns nu. Ett förslag är
att flytta vissa kurser till höstterminen. Åsikter önskas från stu-
denter och representanter i Studierådet så att de kan framföras
på framtida programplaneringsmöten.

Christian Lindgren tyckte att information om specialiseringarna
behövs som underlag för att kunna diskutera frågan på ett bra
sätt.

Mats påpekade att frågan har diskuterats i programledningen
tidigare, där man kom fram till att fler kurser går på hösten än
våren. Vidare påpekade Mats att det inte är möjligt att läsa alla
kurser oavsett hur de ligger om man önskar läsa klart utbildnin-
gen normalt, det vill säga på fem år.

Mats och Peter Seimar påpekade att en del kurser kan läsas par-
allellt trots att förkunskapskraven säger emot det. Ett förslag är
att uppdatera förkunskapskraven för att reflektera detta.

Mats och Christian Lindgren föreslog att antal högskolepoäng
kan ändras på kurser så de passar bättre med varandra.
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Om man har åsikter får man gärna kontakta Daniel Lundell och/eller
Carolina Sartorius som sitter i Programledningen för D.

§8.1 Rapport från utbild-
ningsberedningen

Mats har varit på två Utbildningsberedningsmöten. Det ena hölls
i Januari, och det andra hölls förra veckan.

Mötet som hölls i januari tog bland annat upp följande punkter:

• Policyfråga. Det är endast tillåtet att ha ett examensjobb.

• Tekniskt basår ska eventuellt periodiseras. Foundation year.
Företagslösning som samarbetar med lth för att göra

• Plagiering.

• GEM-kurser, det vill säga kurser som undervisar icketekniska
ämnen, exempelvis Juridik för tekniker. Utbredningen och
eventuella begränsningar av kurserna diskuterades i och
med att de läses av många studenter.

• Mats visade en fin graf med två kurvor. En exponentialkur-
va motsvarade antal studenter som antas och en logaritmisk
kurva motsvarade hur mycket pengar som fås per student.
Tanken är att kurvorna i framtiden ska mötas vilket bland
annat innebär att färre studenter ska antas. Nästa är antas
117 studenter till Datateknikprogrammet och 45 studenter
till Infocomprogrammet vilket innebär en minskning gen-
temot tidigare år.

• Inom hela LU kan de som vill kan söka pengar till projekt.
Det finns 7.5miljoner kronor dedikerade till ändamålet.

Mötet som hölls förra veckan tog bland annat upp följande punk-
ter:

• GEM-kurser. Inga begränsningar ska införas.

• Technology Management, en inriktning som avslutar spe-
cialiseringsblocket. Tidigare ett samarbete med ekonomihögskolan,
men som nu vill lägga ned samarbetet.

• Tvärvetenskapliga projekt. 15hp för studenter som läser fjärde
eller femte året. Ett samarbete med studenter från andra
fakulteter och med näringslivsanknytet projekt.

• Masterprogrammen utvärderade (vilket inte täcker Civil-
ing. utan endast Mastersprogrammen). Lärarna anses duk-
tiga. Lunds Universitet har bra rykte. På minussidan näm-
ndes dyrt boende och dåligt väder.
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• Nya masterprogram. Det söks ideer och förslag på nya mas-
tersprogram. De som finns i Lund anses inte bra jämfört
med de på exempelvis Chalmers och KTH.

• Magisterprogram Medicinsk Teknik. Vill inte ha!

§9 Avslutade kurser Det har ännu inte varit något CEQ-möte för kursen Datorkom-
munikation. Daniel sade att han ska försöka igen att ordna ett
möte.

§10 Pågående kurser Det saknas många Datateknikstudenter som kursombud i kurser
som läses första året. Dock saknar Infocom inga kursombud.

Christian Lindgren tyckte att kursen Kompilatorteknik är intres-
sant och att kursen Artificiell Intelligens var bra.

Daniel Lundell tyckte att redovisningarna som hölls i projektde-
len av kursen Fysik för CD höll låg kvalité och upprepade sam-
ma material i flera olika framföranden. Alexander Theofanous
tillade att det förekom många motsägelser inom samma ämne,
och att det inte verkar finnas några större krav på redovisningar-
na. Daniel tyckte även att arbetsbelastningen var väldigt varierande
inom de olika projektämnena som kunde väljas.

Mötet började diskutera kvalitén och kraven på presentationer
allmänt i kurser som läses på Datateknik och Infocom. Mats ty-
ckte att det är okej att presentera, men inte att sitta som publik,
och ansåg att kvalitén var dålig på presentationer som genom-
förs av studenter som är nära examen. Mats påpekade att det
inte fanns några krav eller någon handledning i hur presenta-
tionen ska genomföras. Carolina Sartorius tillade att fallet var
detsamma för presentationen i kursen Programvaruutveckling
i Grupp. Christian Lindgren informerade om en alumniunder-
sökning som gjorts för att ta reda på vad som saknas i utbild-
ningen. Där framgick att det fanns tillräckligt med presentation-
smöjligheter, men att ingen handledning gavs ut och inga krav
ställdes. Christian Lindgren sade även att presentationsteknik
ofta är oönskat av studenter som läser det tidigt i utbildningen,
men att många sedan inser att det behövs en bit in i utbildnin-
gen. Exempelvis har det funnits hårdare krav på presentationen
i kursen Datorer i System, vilket fick mycket klagomål från stu-
denter. Jens Elofsson informerade om att i en kurs på Infocom
skall en seriös presentation göras inför gymnasieklasser och före-
tagsrepresentanter, vilket är positivt. Daniel Lundell sade att frå-
gan ska tas upp på Programledningsmötena för C och D.
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§11 Övrigt Daniel Lundell påminde om att det är dags att skicka in nominer-
ingar till vandringspriset Gyllene Pekpinnen, gärna tillsammans
med en motivering.

Christian Lindgren undrade hur det stod till med frågan huru-
vida studenter får spela in föreläsningar. Det är förbjudet såvida
inte föreläsaren godkänner det.

Daniel Lundell meddelade att Terminsindelningsgruppen kom
överens på sitt förra möte om att vidta åtgärder.

§12 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 13:02.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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